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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A devizahitelek megoldatlansága és a több százezer 
banki követelésből származó végrehajtási eljárásra tekintettel, az 1994 . évi LIII. a bírósági 
végrehajtásról szól ó törvényben foglaltak alapján, valamint a 2019 .04.30. napját követő 
kilakoltatási moratórium lejárta," 

Tisztelt Miniszter úr!

A devizahitelek megoldatlansága és a több százezer bank követelésből származó végrehajtási 
eljárásra tekintettel, az 1994 . évi LIII. a bírósági végrehajtásról szóló törvényben foglaltak alapján, 
valamint a 2019 .04.30. napját követő kilakoltatási moratórium lejárta okán a következő 
kérdéseimre várom mielőbbi válaszát:

Kérem tájékoztatását, hogy 2019.03.30. napján vagy az Ön által ismert legutóbbi ismert dátum 
alapján hány banki követelésből származó végrehajtási eljárás van folyamatban? Tudja-e milyen 
ügyérték űek ezek összesen? Kérem a pontos adat közlését!

Tudja-e ezen ügyleteknél a végrehajtást kérő az eredeti hitelező, vagy már engedményes? Hány 
darab eljárás került át követeléskezelőkhöz?

Ha előző válasza igenlő, akkor kérem közölje azt, hogy a banki követelésből származó 
végrehajtások, az engedményesek tekintetében milyen darabszámot és összeget jelentenek! Ha a 
válasza nemleges, akkor tervezik-e ezen statisztikai adatgyűjtés bevezetését? Ha nem akkor miért 
nem?

Tudja-e hány kilakoltatás várható ebben az évben a moratórium lejártát követően, ha nincs további 
intézkedés és összesen hány embert érint ez? Kérem a pontos adat közlését!

Tudja-e, hogy ezen végrehajtásokból hányat függesztett fel a bíróság az EDE-kre (előzetes 
döntéshozatali eljárás) tekintettel? Kérem a pontos adat közlését!



Mi a miniszter úr álláspontja a Kúria részéről napvilágot látott azon álláspontjával kapcsolatban, 
amely a teljes árfolyamkockázat adósra való hárítása nem jogszerű?
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